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ملخص تعريفي:
 
· الاسم : استقلال جمعة وجر الساعدي  / المواليد : 1970 
· طالبة دكتوراه/ الجامعة المستنصرية / كلية الادارة والاقتصاد / 2014-2015
الشهادات الدراسية:
 
· Ph.D. #1:
· M.Sc. #2: علوم المحاسبة / جامعة بغداد / كلية الادارة والاقتصاد / 2013
· B.Sc. #3:  علوم المحاسبة / الجامعة المستنصرية / كلية الادارة والاقتصاد / 2006-2007

الجوائز والتكريم الأكاديمي

· كتب الشكر والتقدير :
· 
· السيد رئيس الجامعة / 2012/ 2 كتاب , 2016 / 2 كتاب 
· السيد العميد / 2013 / 1 كتاب , 
الخبرة الأكاديمية والتدريس:

· موظفة في قسم الحسابات / كلية الادارة والاقتصاد / الجامعة المستنصرية  2006- 2013
· مديرة شعبة الحسابات  / كلية الادارة والاقتصاد / الجامعة المستنصرية 2012-2013
· تدريسية قسم المحاسبة منذ العام  2013  

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

	الدراسات الأولية
	الدراسات العليا

	2013-2015/ نظام محاسبي موحد /المرحلة الثالثة / قسم المحاسبة       2015-2016 / محاسبة متخصصة /المرحلة الرابعة / قسم المحاسبة 
2016-2017 / نظام محاسبي موحد /المرحلة الثالثة / قسم المحاسبة 
 
          
	



الأنتساب المهني او الجمعيات:

· رئيسة اللجان الآتية :
· جرد الامور المالية والصناديق 2012 .
· لجنة الجودة 2017
· عضو في اللجان الآتية :
· لجان الجرد السنوي (2012) , لجنة تخفيض اجور الدراسات المسائية (2013) , لجنة امتحانية 2014 -2015 , لجنة امتحانية 2015 , 2016 , لجنة قوائم اساس 2015 -2016 عضو لجنة الرصانة العلمية قسم المحاسبة  للعام 2015-2016  .

المنشورات العلمية

· بحوث علمية.منشورة :
· 1) إطار مقترح لترشيد القرارات التشغيلية من خلال تحديد فجوة المعلومة المالية.
· 2) تحليل اهمية تكامل تطبيق المعايير الدولية للابلاغ المالي ومبادىء بازل للحوكمة من اجل تعزيز جودة الابلاغ المالي للمصارف العراقية.
· 3)منهج مقترح للتكامل مابين تطبيق مبادىء بازل للحوكمة والمعايير الدولية للابلاغ المالي تعزيزاً لاصلاح المصارف العراقية.
· 4) دور الإبلاغ المالي في تطبيق مبادىء بازل للحوكمة في المصارف العراقية- منظور تقويمي

                                                                                                            .
تطوير المهارات:

























Curriculum Vitae
  Assist Lecturer.  Istiqlal J. Alsadee
[bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK2]Mustansiriyah University – College of Management and Economics
Email: istiqlalrashid@uomustansiriyah.edu.iq 
 PERSONAL SUMMARY:
 
· Name Istiqlal  Jumaah Wajar  al-sadee / birth: 1970
· • Ph.D.  student / Mustansiriyah University / College of Management and Economics / 2013.

 EDUCATION:
 
· Ph.D. #1:
· M.Sc.2 #  Accounting Science / Baghdad University / College of Management and Economics / 2013.
· B.Sc.3 #: Accounting Science / Mustansiriyah University/ College of Management and Economics / 2006-2007

 ACADEMIC HONORS AND AWARDS:
· wrote thanks and appreciation :
· University's president /2012/( 2 ) book,2015(1)book, 2016 / (2) book . 
· Dean of the College / 2013 / (1) book . 2007 / (1) book , 2008 / (1) book , 2009 / ( 4 ) book , 2010 / (2) book , , 2012 / (1) book , 2014 / (1) book .

[bookmark: _GoBack] ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:
· teaching accounting department since 2013.
· employee Accounts Department /  College of Management and Economics / University of Mustansiriya 2006- 2013 
· Administrator / Accounts Department / College of Management and Economics / University of Mustansiriya 2012-2013.  
COURSES TAUGHT:

	Undergraduate
	Graduate

	2013-2015 / United Accounting System /Accounting Department 
2015-2016 / Specialized accounting  /Accounting Department
2016- 2017/ United Accounting System /Accounting Department

                       
	



PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

· 1 ) the head of committee:

· Commission an inventory of financial matters and funds2012.
• Quality Committee 2017
• a member of the following committees:
• Committees annual inventory (2012). 
· the Committee on reduced wages Evening Studies (2013). 
· the Committee on Examination from 2014 to 2015. 
· the Committee on Examination 2015.2016, the Committee on the basis of lists of 2015-2016
· Member of the Committee sobriety scientific accounting department for the year 2015-2016.


· Research published :

1) Proposed Framework to operational decisions rationalization by identifying financial information gap.

2) Analysis of the importance of integrating the application of international financial reporting standards and the of the Basel governance principles in order to enhance the quality of financial reporting Iraqi banks. 

 3) A proposal for integration between the application of the Basel governance principles and international financial reporting standards to enhance the reform of Iraqi banks


PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

